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Pod týmto názvom sa skrýva výzva, ktorú aj v roku 2024 prijali stovky bežcov rozhodnutých 
absolvovať v Košiciach svoju maratónsku premiéru. Pozrime sa na príbehy niekoľkých z nich.

Syn doštudoval, ja stále behám

„ Začiatkom mojich účastí na MMM bola 
stávka – keď sa mladší syn dostane na veterinu, 
idem na maratón,“ hovorí Vladimíra Škodová 
z Podzámčoku v okrese Zvolen a dodáva: „Syn 
úspešne zvládol štúdium, už rok pracuje a ja, 
kým mi to zdravie dovolí, sa chcem do Košíc stále 
vracať.“ Kým po onej stávke to boli štarty na 
polmaratóne, teraz prichádza na rad maratónska 
premiéra. No tiež nie iba tak. Motiváciou sa stala 
v apríli oslávená päťdesiatka a dvojnásobný vek 
samotných košických pretekov. Pred cestou na 
východ Slovenska ešte dodáva, že miluje svoju 
záhradu a kvetiny a teší sa na knihu o maratóne, 
ktorej vydanie v známej zbierke podporila. Na trati 
ju hľadajte pod číslom 3169.

Byť so sebou spokojná

Ďalšia z množstva účastníkov programu Môj prvý 
maratón Soňa Javorová hovorí: „Beh pre mňa nie je 
len o tom, že si meriaš čas a ubehnuté vzdialenosti, 
ale hlavne, čo pri ňom zažívaš.“ S behom začala kvôli 
častej pohnútke – chudnutiu. Dodáva, že je matkou 
dvoch detí a chce byť s nimi v živote čo najdlhšie 
a sama so sebou spokojná. Zo začiatku to bolo o strave 
a niekoľkých behoch, no potom sa to roztočilo. Beh 
ma začal baviť a videla som aj výsledky na mojej váhe, 
ktorá išla dole o 17 kíl. Soňa žije v trnavskom regióne 
a bude to jej vôbec prvá cesta do Košíc. Teší sa, lebo 
o meste a jeho maratóne už počula veľa dobrého. Soni 
Javorovej pridelil softvér štartové číslo 3052.

Košice a potom Majors

Peter Timko z Humenného sa pre svoj prvý 
maratón rozhodol už na sklonku minulého roku, 
keď si predtým doprial účasť v štafetových tímoch 
a v máji už aj polmaratón v Prahe. Nie však sám. Trať 
si pri Vltave rozdelil s manželkou, a tak je zrejmé, 
že podpora a zanietenie v tejto rodine naozaj 
nechýbajú. O to viac, že bežecký krok s rodičmi 
už začína ladiť aj ich dcéra. A aké sú na 6. október 
plány? Zvládnuť maratón pod tri a pol hodiny 
a hneď potom sa zamyslieť, či sa v roku 2025 podarí 
naplánovať niektorý z prestížnych behov zo série 
Marathon Majors. Poďme však pekne po poriadku. 
Petra Timka hľadajte v Košiciach na hrudi s číslom 
769. A s ďalším výsledkami nech sa nám takto o rok 
pochváli sám.

Diamantový sused

Maroš Petruš zo Starej Kremičky priznáva, že prvé 
prihlásenie na celý maratón bolo u neho veľmi 
spontánne. Uvidel takú kolónku, tak ju vyplnil. 
Trocha vie, do čoho ide, lebo dva košické okruhy už 
zvládol, pravda, každý rok iba jeden, a sám k tomu 
dodáva: „Behám už skoro 3 roky a povedal som 
si, že ak odbehnem niekedy aj maratón, bude to 
v Košiciach na najstaršom a najlepšom maratóne 
v Európe.“ Jeho hlavnou motiváciou sa stal sused 
Jozef Mecele, ktorý je členom Diamantového klubu 
MMM a o ktorom hovorí, že je to fantastický človek 
a správny vzor pre svoje okolie. Maroša Petruša 
spoznáte, ak zahliadnete číslo 2926.




